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HÅVARD SANDNESS - VEDRØRENDE TILTAK PÅ  EIENDOM GNR. 81, BNR. 3 
 
         Viser til Deres brev av 3/2-2014. Her har nok Bjugn Kommune ikke mottatt helt korrekte 
opplysninger.  
Det er korrekt at det er fylt masse på min eiendom ifbm bygging av VOS, men ikke i fjæra. Det har 
siden den første brua ble etablert over straumen mellom Borgfjordvågen og Sandnesvågen gått en 
landbruksvei over eiendommen på sørsiden av Borgfjordvågen. Dette for at gårdene Borgfjord, 
Straumsvika og Borgfjordnesset skulle få tilgang til sine eiendommer.  Mellom denne og 
Borgfjordvågen var det tidligere beite for ungdyra på gården. Beite gikk ned til sjø grensa / fjæra. 
Når jeg i 2007 fikk forespørsel om jeg kunne tenke meg å ta i mot noe masse ifm.  utkjøring av masse 
fra VOS takket jeg ja til dette. Forespørsel kom fra utførende entreprenør. Det ble kjørt masse på 
begge sider av Borgfjordvågen. På Nordsia av vågen ble massen fylt i fjæra fra Borgfjordbakken og 
helt til Sandnesbrua. 
På min eiendom ble masse ble fylt på i strekning vist på vedlagte kart. Da det hadde vært problemer 
med utvasking av veien da den lå lavt i terrenget, ble veien hevet med over en halv meter på stort sett 
hele strekningen. Samtidig som veien ble rettet opp og lagt litt lengre fra sjøen. Dette sees i dag med at 
landbruksarealet på sørsiden av vegen nå er lavere enn vegen. Som vist på kart ble det fylt ut litt ekstra 
ved vannverkets kum og spyleledning pga. problemer med utvasking av masse her. Det samme ble 
utført ved utløpet i bekken pga stor problemer med utvasking. Det ble fylt masse over eksisterende 
beiteareal og kanten av ny fylling ligger helt i sjøkanten og noe av denne massen er siden utfylling for 
7 år siden blitt vasket ut i sjøen pga. høy vannstand og stor sjø. 
 
Anser derfor at dette ikke er noe søknadspliktig tiltak.  
 
 
 
Vallersund 23.02.14 
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